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Protokół Nr XXV/20 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 17 grudnia 2020 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1111. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Sołtysi Gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 

 Krzysztof Pełszyk – Radny Powiatu Wysokomazowieckiego, Dyrektor Szkoły  

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, 

 Marzena Kryńska – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu, 

 Sylwia Kuczuk-Szymańska – Dyrektor COKiS i Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu, 

 Wojciech Puchaczewski – Dyrektor PRK FARE w Ciechanowcu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej poinformował, że w trosce o bezpieczeństwo osób uczestniczących 

w obradach XXV sesji, w związku z rozprzestrzenianiem się koronawirusa udział w sesji jest 

ograniczony i nieobecność sołtysów będzie nieobecnością usprawiedliwioną. Przewodniczący 

Rady powitał Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego, Sekretarza Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy Jadwigę Koc, Radnego 

Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, dyrektorów i kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych oraz 

pozostałe przybyłe osoby. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 grudnia 2020 roku 

str.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 15 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata  

2021-2033, 

3) uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021, 

4) udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego, 

5) udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym   

do rejestru zabytków, 

6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni 0,9227 ha położonej 

w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec, 

7) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu, 

8) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuń-

czych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych  warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

9) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, 

10) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

7. Podsumowanie działalności Burmistrza i Rady Miejskiej w czasie pierwszych 2 lat kaden-

cji 2018-2023. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że od Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego wpłynęły dwa wnioski o wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch projektów uchwał w pkt 6 ppkt 11 w sprawie "zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, 

poboru i terminów płatności" i pkt 6 ppkt 12 w sprawie "przyjęcia „ Koncepcji organizacji usług 

transportowych door-to-door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie 

Ciechanowiec”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje 

do porządku obrad. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o uzupełnienie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 11 "zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru 

i terminów płatności" i pkt 6 ppkt 12 "przyjęcia „ Koncepcji organizacji usług transportowych 

door-to-door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Ciechanowiec”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata  

2021-2033, 

3) uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021, 

4) udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego, 

5) udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym   

do rejestru zabytków, 

6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni 0,9227 ha położonej 

w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec, 

7) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu, 

8) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuń-

czych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych  warunków częścio-

wego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

9) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, 

10) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok, 

11) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 

12) przyjęcia „ Koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door osób z potrzebą 

wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Ciechanowiec. 
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7. Podsumowanie działalności Burmistrza i Rady Miejskiej w czasie pierwszych 2 lat kaden-

cji 2018-2023. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie porządek obrad 

po wprowadzonych zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad 

po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu 

z XXIV sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXIV sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy Bur-

mistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w swoim sprawozdaniu z prac 

między sesjami poinformował m. in. o takich sprawach jak: 

 26 listopada Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Regionalny Zarząd Gospo-

darki Wodnej w Lublinie ogłosiło przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej dla za-

dania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa istniejącego zbiornika w m. Ciechanowiec w km 

15+300 rzeki Nurzec, pow. wysokomazowiecki, woj. podlaskie”. Postępowanie obejmuje 

wykonanie dokumentacji na zbiornik na powierzchni ok. 7,0 ha powyżej mostu na drodze 

wojewódzkiej nr 690. 

 26 listopada ponownie ogłoszono przetarg na „Rozbudowę drogi gminnej - ul. Armii Kra-

jowej w miejscowości Ciechanowiec” . Termin składania ofert upłynął w dniu 11 grudnia 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 grudnia 2020 roku 

str.5 

br. W postępowaniu wpłynęło 7 ofert. Ofertę na kwotę 1 955 685,33 zł złożoną przez TFK 

ROADS Jacek Timofiejuk z Siemiatycz jako najkorzystniejszą wybrano do realizacji. 

 26 listopada ponownie ogłoszono przetarg na „Rozbudowę drogi gminnej - ul. Spółdzielcza 

w miejscowości Ciechanowiec”  Termin składania ofert upłynął w dniu 11 grudnia br.  

W postępowaniu wpłynęło 7 ofert. Ofertę na kwotę 2 417 703,30 zł złożoną przez TFK 

ROADS Jacek Timofiejuk z Siemiatycz jako najkorzystniejszą wybrano do realizacji. 

 27 listopada otrzymaliśmy informację o dofinansowaniu na realizację Programu Maluch 

Plus, wspierającego tworzenie placówek opiekuńczych dla dzieci do 3 roku życia (żłob-

ków). W ramach zadania zostaną utworzone nowe miejsca opieki dla 32 dzieci z terenu 

gminy Ciechanowiec. Kwota projektu – 1.195.210,86 zł. Wkład własny – 240.493,97 zł. 

Dofinansowanie – 954.716,89 zł. 

 27 listopada ogłoszono przetarg na zadanie pod nazwą „Przebudowa odcinka drogi gminnej 

Nr 108870B Radziszewo-Sieńczuch –Czaje Wólka 947,50 odcinek II”. W postępowaniu 

wpłynęło 5 ofert. Ofertę na kwotę 686 685,43 zł złożoną przez TRAKT  jako najkorzyst-

niejszą wybrano do realizacji.  

 29 listopada złożono wniosek  o dofinansowanie zadania z programu Infrastruktury Domów 

Kultury 2021. W ramach zadania zaplanowano zakup wyposażenia na potrzeby prowadze-

nia edukacji kulturalnej: sceny mobilnej, oświetlenia scenicznego, krzeseł i leżaków. Prze-

widywany koszt realizacji zadania 235.000 zł, wkład własny 47.000 zł.  

 30 listopada podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej 

przebudowy ulic w mieście i dróg gminnych. Umowa dotyczy sporządzenia dokumentacji 

13 odcinków ulic i dróg gminnych.  Ulice w Ciechanowcu: ul. Wińska (w kierunku cmen-

tarza), ul. Czyżewska (boczna), ul. Ogrodowa, ul. Ralkowa (odcinek do ul. Uszyńskiej), ul. 

Uszyńska oraz drogi gminne: Radziszewo Króle (wraz z budową mostu w kierunku Saw-

czyna), Bujenka (Sówka), odcinek Przybyszyn – Malec, Kozarze (Adamowo), Nowodwory 

(Ciasne), Skórzec, Winna Wypychy, Winna Chroły. Wykonawcą zadania jest firma Szkole-

niowo Projektowy Warsztat Inżynierii Drogownictwa Radosław Burdach z Łukowa.  

 30 listopada ponownie ogłoszono przetarg na wykonanie w formule „zaprojektuj i wybu-

duj” prac objętych przedsięwzięciem realizowanym przez Gminę Ciechanowiec w zakresie 

ochrony różnorodności biologicznej w ramach projektu pn: „Promowanie ochrony różno-

rodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”. Termin składania ofert 

upłynął 16 grudnia br. Wpłynęły 2 oferty na kwotę 5 267 220 zł i 5 921 216,84 zł. 

 30 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na „zakup paliw płynnych do zbiorników samo-

chodów użytkowanych przez Urząd Miejski w Ciechanowcu i jednostki Ochotniczych 

Straży Pożarnych z gminy Ciechanowiec w 2021 r.”.  Termin składania ofert upłynął  

11 grudnia br. Wpłynęła 1 oferta od firmy Afor z Bielska Podlaskiego. 

 2 grudnia ogłoszono przetarg na zadanie pn: „Przebudowa odcinka drogi gminnej  

Nr 108870B Radziszewo-Sieńczuch – Czaje-Wólka odc. III 797,50. Termin składania ofert 

upływa dzisiaj 17 grudnia br. o godz. 10. 

 2 grudnia głoszono zapytanie ofertowe na usługę pełnienia nadzoru inwestorskiego nad re-

alizacją zadań inwestycyjnych rozbudowy dróg gminnych: Ciechanowczyk, Wojtkowice-

Glinna, Dąbczyn i Przybyszyn. 

 3 grudnia ogłoszono przetarg na „Dostawę oleju opałowego lekkiego na potrzeby Gminy 

Ciechanowiec i jej jednostek organizacyjnych w roku 2021.". Termin składania ofert upły-

nął w dniu 14 grudnia. Wpłynęły 2 oferty.  
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 4 grudnia podpisano umowę na rozbudowę drogi gminnej w miejscowości Dąbczyn  

o długości 1,495 km. w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Inwestycja obejmuje ro-

boty budowlane związane z rozbudową drogi gminnej, przebudowę zjazdów publicznych  

i indywidualnych wraz z przepustami, przebudowę rowów otwartych, przebudowę przepu-

stu pod drogą. Wartość zadania wynosi 1 368 673,76 zł. Wkład własny – 549 314,51 zł. 

Dofinansowanie – 819 359,25. Wykonawcą prac jest Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-

Mostowych „MIKST” Spółka z o.o. z Węgrowa. Zakończenie robót budowlanych nastąpi 

30 listopada 2021 r. 

 4 grudnia podpisano umowę na przebudowę drogi gminnej w Wojtkowicach-Glinnej w ra-

mach Funduszu Dróg Samorządowych. Przedmiotem zamówienia są roboty budowlane na 

odcinku długości 641 metrów wraz z przebudową zjazdów do posesji, przebudową sieci 

wodociągowej i sieci telekomunikacyjnej. Wartość zadania wynosi 696 160,43 zł. Wkład 

własny – 382 821,92 zł. Dofinansowanie – 313 338,51 zł. Wykonawcą robót jest Przedsię-

biorstwo Drogowo – Mostowe „MAKSBUD” Sp. z o.o. z Bielska Podlaskiego. Termin za-

kończenia realizacji robót budowlanych wyznaczono na 29 października 2021r. 

 7 grudnia ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pn. „Przebudowa drogi nr 323 - ul. 

Kuczyńska w Ciechanowcu”. Termin składania ofert upływa w dniu 22 grudnia br.  

 8 grudnia podpisano umowę na rozbudowę drogi gminnej w Przybyszynie w ramach Fun-

duszu Dróg Samorządowych. Inwestycja realizowana będzie w istniejącym pasie drogo-

wym długości 971,50 m. W zakresie robót przewidziano przebudowę skrzyżowań z drogą 

gminną, przebudowę zjazdów do posesji wraz z przepustami, przebudowę przepustów  

i wycinkę drzew i krzewów. Wartość zadania wynosi 903 367,87 zł. Wkład własny – 382 

171,95 zł. Dofinansowanie – 521 195,92 zł. Planowany termin zakończenia realizacji robót 

budowlanych przewidziano do 29 października 2021 r. Wykonawcą zadania jest Przedsię-

biorstwo Robót Drogowo-Mostowych „TRAKT” Sp. z o.o z Wysokiego Mazowieckiego. 

 9 grudnia przekazano informację, że w ramach drugiego naboru Rządowego Funduszu In-

westycji Lokalnych przyznano Gminie Ciechanowiec 3 mln złotych z przeznaczeniem na 

modernizację budynków szkół podstawowych. Remont budynku Szkoły Podstawowej  

w Ciechanowcu oraz w Łempicach polegać będzie na modernizacji wnętrz wraz z nie-

zbędną infrastrukturą techniczną. 

 9 grudnia ogłoszono zapytanie ofertowe na zakup sprzętu do rehabilitacji na potrzeby 

mieszkańców Gminy Ciechanowiec. Termin składania ofert upływa w dniu 21 grudnia. 

 11 grudnia Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznał Gminie 

Ciechanowiec wsparcie w wysokości 366 971,75 zł na transport osób niepełnosprawnych. 

Głównym celem projektu będzie ułatwienie integracji społeczno-zawodowej osób z potrze-

bami wsparcia w zakresie mobilności poprzez zapewnienie mieszkańcom gminy Ciechano-

wiec legitymującym się orzeczeniem o niepełnosprawności usług indywidualnego trans-

portu door-to-door. Na potrzeby świadczenia usług door-to-door przez gminę zakupiony 

zostanie pojazd, który zostanie wyposażony w niezbędne sprzęty ułatwiające przewóz osób 

z niepełnosprawnością; dodatkowe poręcze, pochylnię, pasy, itp. Zadanie zostanie w całości 

sfinansowanie przez PFRON. 

 15 grudnia złożono kolejne 3 wnioski w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokal-

nych o sfinansowanie inwestycji: Budowa i przebudowa obiektów wodno–kanalizacyjnych 

w Gminie Ciechanowiec 8 500 000 zł; Budowa i modernizacja stacji uzdatniania wody  

w Radziszewie Sieńczuch – 4 000 000 zł; Wymiana oświetlenia w Gminie Ciechanowiec 

920 050 zł.  
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 15 grudnia uruchomiono bezpłatną sieć WiFi. Sieć swoim zasięgiem obejmuje rynek  

w centrum miasta, teren wokół Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz teren zalewu od strony 

stadionu oraz budynek Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu i Miejskiej Biblioteki Publicz-

nej. Dofinansowanie 15 tys € z programu WiFi4EU. 

 16 grudnia przygotowany został wniosek w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych o sfinansowanie inwestycji: budowa stacji uzdatniania wody w  Pobikrach  – 4 

500 000 zł. Inwestycja może być realizowana w miejscowościach w których funkcjonowały 

zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej (PGR). Wniosek (16 grud-

nia) został przesłany do zaopiniowania przez kierownika właściwego oddziału terenowego 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa zgodnie z wytycznymi Rady Ministrów.    

 17 grudnia została podpisana umowa na wykonanie dokumentacji projektowej adaptacji 

parteru budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu w celu dostosowania do możliwości 

utworzenia żłobka w ramach realizacji projektu pn.: „Maluch+2021”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany wprowadzone do budżetu na 2020 

rok są ostatnimi zmianami, które pozwolą zamknąć budżet z dobrym wynikiem. Powodują one 

zmniejszenie wydatków o 500 000,00 zł, ponieważ ma to na celu zmniejszenie deficytu.  

W budżecie na początku 2020 r. planowane były do zaciągnięcia kredyty długoterminowe  

w kwocie 3 000 000,00 zł. W ciągu roku deficyt został zmniejszony o kwotę 2 500 000,00 zł. 

Wynika to z tego, że do budżetu wprowadzone zostały środki z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, a środki majątkowe zostały przesunięte na dofinansowanie modernizacji 

dróg powiatowych. Wszystkie dochody i wydatki, które zostały w budżecie zmniejszone 

ograniczyły deficyt i pozwoliły na niezaciąganie kredytu w 2020 r. Ponadto do budżetu 

wprowadzone zostały środki z budżetu państwa w kwocie 28 500,00 zł, które zostaną 

przeznaczone na zakup sprzętu przez nauczycieli umożliwiającego prowadzenie im zdalnej 

nauki (500 zł na każdego nauczyciela zatrudnionego w Szkole Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu i Szkole Podstawowej w Łempicach). Wprowadzone zostały 

również środki w wysokości 88 243,00 zł, jako subwencja uzupełniająca dla gminy. Ponadto  

w ramach przeniesień między wydatkami zabezpieczone zostały konieczne potrzeby 

majątkowe, np. środki na kruszenie gruzu, który zostanie użyty do remontów dróg gminnych; 

roboty konieczne przy dostosowaniu budynku byłej Szkoły Podstawowej w Radziszewie 

Starym do Środowiskowego Domu Samopomocy.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz  

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska,  

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta  

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 181/XXV/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciecha-

nowiec na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek o wprowadzenie zmian w budżecie 

gminy Ciechanowiec na rok 2021. Wyjaśnił, że zmiany wynikają z odbytych w ostatnim czasie  

przetargów, które dotyczyły dwóch zadań i poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o szczegółowe przedstawienie wniosku.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że zmiana do projektu 

budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2021 jest ściśle związana z Wieloletnią Prognozą 

Finansową Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033, ponieważ dane zawarte w zakresie roku 

2021 w WPF muszą być zgodne z budżetem gminy na 2021 rok. Wieloletnia Prognoza 

Finansowa określa możliwości finansowe gminy na przestrzeni lat, a w przypadku gminy 

Ciechanowiec została opracowana do roku 2033. Zmiany, które zostaną wprowadzone za zgodą 

Rady Miejskiej do projektu budżetu na 2021 r. nie zmieniają nic w wyniku budżetu, który był 

przedstawiony na Komisjach Rady Miejskiej. Wartości ujęte w WPF i wartości ujęte  

w budżecie na 2021 r. są jednakowe nawet przed tą zmianą wprowadzoną w wyniku 

przychodów, rozchodów i długu gminy na koniec roku 2021. W związku z tym, jeżeli chodzi  

o dochody i wydatki to w stosunku do projektu przedłożonego na Komisjach dochody  

i wydatki zostaną zmniejszone o majątkowe – 3 084 000,00 zł. Nie wprowadzono żadnych 
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zmian, jeżeli chodzi o lata następne po roku 2021. Kwoty, które zostały przedstawione na 

Komisjach są takie same. W kolejnych latach ujęty jest dług gminy na koniec roku, rozchody 

na każdy rok, a także przychody. Od roku 2022 prognozowane dochody są nadwyżkowe nad 

wydatkami, dokładnie o kwotę rozchodów, czyli o spłatę planowanych kredytów, które są 

zaciągnięte i tych, które ewentualnie zostaną zaciągnięte.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że zgłoszony wniosek 

zostanie przegłosowany przed podjęciem uchwały budżetowej na przyszły rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga odczytała Uchwałę Nr II-00311-60/20 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 3 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii wypracowanych na posiedzeniach Komisjach.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rolnictwa Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021-2033.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na 

lata 2021-2033. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 182/XXV/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Ciechanowiec na lata 2021-2033 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały wraz z jego uzasadnieniem. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że budżet gminy Ciechanowiec na 

2021 rok przedstawia się następująco:  

dochody w kwocie 60 298 70,00 zł; wydatki w kwocie 63 218 70,00 zł; przychody w kwocie 

4 000 000,00 ( to kwota przewidywanego kredytu); rozchody w kwocie 1 080 000,00 zł (jest to 

spłata rat kredytów długoterminowych); deficyt budżetu wyniesie 2 920 000,00 zł i zostanie 

pokryty przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów długoterminowych. Zadłużenie 

gminy na dzień 1 stycznia 2021 r. wynosić będzie 6 980 000,00 zł (najniższe zadłużenie od 12 

lat), a na dzień 31 grudnia 2021 r. wyniesie 9 900 000,00 zł. Dochody bieżące na 

funkcjonowanie oświaty wyniosą 7 225 007,00 zł, natomiast wydatki bieżące ustalono na 

kwotę 9 864 319,00 zł. Kwota w wysokości 2 639 312,00 zł stanowić będzie wkład własny 

gminy. Wydatki majątkowe na cele oświatowe stanowią kwotę 265 000,00 zł, z czego wkład 

własny gminy to 193 000,00 zł, a środki z PFRON-u 72 000,00 zł. Dochody bieżące na pomoc 

społeczną to 11 908 840,00 zł, a wydatki bieżące 13 142 840,00 zł. W związku z czym kwota 

1 234 000,00 zł stanowić będzie wkład własny gminy. Dochody majątkowe ustalono na kwotę 

21 916 000,00 zł, w tym 3 823 000,00 zł to środki z budżetu państwa w ramach Rządowego 

Funduszu Inicjatyw Lokalnych; 8 428 000,00 zł środki z budżetu państwa w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych na realizację zadań inwestycyjnych; 200 000,00 zł to środki z budżetu 

Samorządu Województwa Podlaskiego w ramach Funduszu Ochrony Gruntów na realizację 

zadania pod nazwą „Przebudowa drogi gminnej na odcinku Koce-Schaby – Łempice – 

Kobusy”; 15 000,00 zł to wpływ z przekazania praw użytkowania wieczystego; 1 030 000,00 

zł środki ze sprzedaży gminnych nieruchomości gruntowych; 684 000,00 zł środki pozyskane 

na przebudowę Targowiska Miejskiego w Ciechanowcu; 168 000,00 zł środki z PFRON-u 

finansujące w 100 % zakupu samochodu w ramach projektu door-to-door; 40 000,00 zł  

środki z PFRON-u na dofinansowanie wykonania podjazdu wraz z ciągami komunikacyjnymi 

w jednostkach oświatowych gminy Ciechanowiec; 32 000,00 zł to środki z PFRON-u na 

sfinansowanie wykonania podjazdu wraz z ciągami komunikacyjnymi w Przedszkolu. 

1 325 000,00 zł to środki z budżetu państwa na sfinansowanie realizacji zadania pod nazwą 

„Uruchomienie i pierwsze wyposażenie centrum opiekuńczo-wychowawczego we wsi Koce-

Schaby”. 120 000,00 zł to środki z budżetu państwa na dofinansowanie, uruchomienie  

i wyposażenie Klubu Seniora we wsi Czaje-Wólka. 955 000,00 zł to środki unijne na 

utworzenie żłobka w gminie Ciechanowiec. 662 000,00 zł to środki z budżetu państwa na 

dofinansowanie kosztów utworzenia żłobka w gminie Ciechanowiec. 1 100 000,00 zł to 

planowane  środki budżetu państwa w ramach Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych na 

budowę linii wodociągowych oraz modernizację infrastruktury wodno-ściekowej  

w Ciechanowcu. 1 484 000,00 zł to planowane środki unijne na zadanie inwestycyjne pod 

nazwą „Montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na budynkach 

mieszkalnych położonych na terenie gminy Ciechanowiec”. 300 000,00 zł to środki z Funduszy 

Unijnych na rozbudowę oświetlenia ulicznego w mieście Ciechanowiec oraz we wsi 

Wojtkowice-Dady. 1 550 000,00 zł to planowane Środki Unijne na realizację zadania pod 
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nazwą „Adaptacja i ochrona bioróżnorodności terenu doliny Bugu i Nurca” – zalew w 

Ciechanowcu. Wydatki ustalono na kwotę 30 975 000,00 zł. Na tę kwotę składa się 

„Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch” – 

3 773 000,00 zł; „Wykonanie sieci wodociągowej we wsi Kostuszyn” – 50 000,00 zł; 

„Rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Wojtkowice-Glinna” – 710 000,00 zł; przebudowa 

i budowa ul. Sienkiewicza – 280 000,00 zł; rozbudowa drogi gminnej w miejscowości 

Ciechanowczyk - 299 000,00 zł; rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Przybyszyn – 

905 000,00 zł; budowa ul. Podlaskiej wraz ze ścieżką rowerową – 4 951 000,00 zł; przebudowa 

odcinka drogi gminnej w miejscowości Dąbczyn – 1 380 000,00 zł; przebudowa drogi gminnej 

Czaje-Wólka o długości 947 m - 710 000,00 zł; rozbudowa drugiego odcinka drogi we wsi 

Czaje-Wólka o długości 797 m - 650 000,00 zł; przebudowa odcinka ul. Kuczyńskiej-

286 000,00 zł; rozbudowa drogi gminnej ul. Spółdzielczej w Ciechanowcu – 2 440 000,00 zł; 

rozbudowa ul. Armii Krajowej - 1 976 000,00 zł; przebudowa drogi gminnej na odcinku Koce-

Schaby – Łempice – Kobusy – 400 000,00 zł; wykonanie dokumentacji na przebudowę dróg 

gminnych – 253 000,00 zł (ul. Czyżewska, ul. Wińska, ul. Ogrodowa, ul. Ralkowa, ul. 

Uszyńska, ul. Świerkowa, droga gminna w miejscowości Przybyszyn, Malec, Kozarze-

Adamowo, Nowodwory-Ciasne, w tym środki z funduszu sołeckiego wsi Nowodwory – 

13 026 000,00 zł, budowa drogi we wsi Radziszewo-Króle wraz z mostem w kierunku 

Sawczyna; budowa drogi we wsi Skórzec (od drogi wojewódzkiej do wsi); odwodnienie dróg 

gminnych wsi Winna-Poświętna oraz we wsi Winna-Wypychy; przebudowa Targowicy 

Miejskiej w Ciechanowcu – 1 075 000,00 zł; budowa budynku socjalnego (wykonanie 

dokumentacji) – 150 000,00 zł; zakup gruntów niezbędnych do realizacji zadań – 100 000,00 

zł; poprawa dostępności architektonicznej budynku mieszkalnego usług transportowych door-

to-door – 168 000,00 zł; wykonanie podjazdu wraz z ciągami komunikacyjnymi  

i przystosowanie łazienek dla osób niepełnosprawnych w jednostkach oświatowych gminy 

Ciechanowiec – 100 000,00 zł; wykonanie dokumentacji na kompleksowe remonty  

w budynkach dwóch szkół – 50 000,00 zł (wykonanie dokumentacji); wykonanie parkingu na 

terenie przyległym do Szkoły Podstawowej w Łempicach – 35 000,00 zł; wykonanie podjazdu 

wraz z ciągami komunikacyjnymi w Przedszkolu w Ciechanowcu – 80 000,00 zł; 

zagospodarowanie placu wokół budynku Przedszkola – 140 000,00 zł; uruchomienie i pierwsze 

wyposażenie Centrum Opiekuńczo-Wychowawczego we wsi Koce-Schaby – 1 325 000,00 zł; 

uruchomienie i pierwsze wyposażenie Klubu Seniora we wsi Czaje – 150 000,00 zł; 

uruchomienie i pierwsze wyposażenie Żłobka Miejskiego w Ciechanowcu – 1 977 000,00 zł; 

budowa linii wodociągowych i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej 

na terenie gminy Ciechanowiec – 1 100 000,00 zł (ul. Sosnowa, ul. Klonowa, ul. Świerkowa, 

ul. Uszyńska, ul. Kuczyńska, ul. Drohicka, ul. Spółdzielcza, ul. Wierzbowa i ul. Wspólna); 

montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na budynkach mieszkalnych 

położonych na terenie gminy Ciechanowiec – 1 484 000,00 zł; zakup wozu asenizacyjnego  

i koparko-ładowarki  do PRK FARE - 778 000,00 zł (293 488,00 zł to środki z funduszu 

sołeckiego). W tym momencie Burmistrz bardzo podziękował tym sołectwom, które 

zdecydowały się na przekazanie środków funduszu sołeckiego. Były to takie sołectwa jak 

Antonin, Ciechanowczyk, Czaje-Bagno, Czaje-Wólka, Dąbczyn, Koce-Piskuły, Koce-Schaby, 

Kosiorki, Gaj, Kułaki, Łempice, Malec, Pobikry, Przybyszyn, Radziszewo-Króle, Radziszewo-

Stare, Radziszewo-Sobiechowo, Skórzec, Tworkowice, Winna-Chroły, Winna-Poświętna, 

Winna-Wypychy, Wojtkowice-Dady, Wojtkowice Stare oraz Zadobrze. Wykonanie 

dokumentacji technicznej na modernizację Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu – 45 000,00 

zł; adaptacja i ochrona bioróżnorodności terenu Bugu i Nurca - budowa zalewu – 1 802 0000,00 

zł; 14 000,00 zł na realizację zadań przez gminę związanych z profilaktyką przeciwalkoholową; 

664 000,00 zł na prowadzenie w 2021 r. Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Ciechanowcu; 9 000,00 zł na współpracę z organizacjami pozarządowymi; 10 000,00 zł na 

realizację zadań objętych w programie opieki nad zwierzętami; 650 000,00 zł na działalność 

statutową COKiS; 400 000,00 zł na działalność statutową Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu oraz filii w Pobikrach i Winnie-Poświętnej; 10 000,00 zł na współpracę  
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z organizacjami pozarządowymi, która dotyczy działań z zakresu kultury; 80 000,00 zł na 

współpracę z organizacjami pozarządowymi, który dotyczy działań w zakresie kultury 

fizycznej i sportu. 

 

W 2021 r. wydatki z budżetu w ramach funduszu sołeckiego 30 sołectw wynoszą łącznie 

393 945,00 zł, w tym 87 431,00 zł na wydatki bieżące; 13 026,00 zł na opracowanie 

dokumentacji na przebudowę i rozbudowę drogi we wsi Nowodwory; 293 488,00 zł to wkład 

finansowy 23 sołectw do zakupu pojazdów dla zakładu budżetowego PRK FARE. 

 

Burmistrz poinformował, że ponadto w 2021 r. z budżetu gminy Ciechanowiec planowane są 

do przekazania celowe dotacje majątkowe na łączną kwotę 980 000,00 zł: 

- 960 000,00 zł to pomoc finansowa dla Powiatu Wysokomazowieckiego na dofinansowanie 

przebudowy dróg powiatowych położonych na terenie gminy Ciechanowiec, 

- 20 000,00 zł to dofinansowanie remontu i konserwacji drzwi wejściowych do zabytkowej 

Cerkwi pw. Wniebowstąpienia Pańskiego w Ciechanowcu, 

- 10 000,00 zł na sfinansowanie dla Powiatu Wysokomazowieckiego utrzymania dwóch Biur 

Zamiejscowych w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę  

o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku do projektu budżetu 

gminy Ciechanowiec na rok 2021.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc odczytała Uchwałę Nr II-00310-60/20 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 3 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Ciechanowiec na 2021 r. oraz o możliwości 

sfinansowania przewidzianego w nim deficytu budżetowego. Skarbnik Gminy dodała, że nie 

zaciąga się kredytów na spłatę zaległych kredytów i nigdy nie było tak robione. Kredyty 

zaciągane są wyłącznie za realizację zadań inwestycyjnych gminy.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie opinii o projekcie uchwały budżetowej.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec 

na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

budżetowej. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii zbiorczej do projektu 

budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2021, a następnie opinii wypracowanej przez Komisję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Dorota 

Niemyjska odczytała opinię zbiorczą do projektu budżetu gminy Ciechanowiec na 2021 r. 

Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Wiceprzewodnicząca Komisji poinformowała 

również, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Ciechanowiec na 2021 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

budżetowej i zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 
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W związku z tym, że padł wniosek Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego  

o dokonanie zmian w budżecie gminy Ciechanowiec na rok 2021 Przewodniczący Rady 

Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc o przedstawienie jego 

treści.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że z uwagi na to, że zostały rozstrzygnięte 

przetargi na przebudowę dwóch ulic, o czym wcześniej już mówił Burmistrz zaszła 

konieczność dokonania zmian w przedstawionym na Komisjach projekcie budżetu na 2021 rok. 

Zmiana ta powoduje zmniejszenie dochodów i wydatków majątkowych o 3 084 000,00 zł.   

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc przedstawiła treść wniosku: 

1) w złączniku Nr 1 „Dochody na 2021 rok” - zmniejszenie planu dochodów w dziale 600, 

rozdział 60016 § 6350 o łączną kwotę 3.814.000 zł, w tym:  

(-) 214.000 zł - planowane środki z budżetu państwa w ramach FDS na  rozbudowę drogi 

gminnej we wsi Czaje-Wólka o długości 947,5 mb” – zmniejszenia dokonano z uwagi na 

rozstrzygnięcie postępowania przetargowego i wyłonienie wykonawcy; 

(-) 3.600.000 zł - planowane środki z budżetu państwa w ramach FDS na  rozbudowę drogi 

gminnej w miejscowości Bujenka (na tzw. „Sówkę”) – zmniejszenia dokonano z uwagi na nie 

uzyskanie dofinansowania; 

2) w złączniku Nr 1 „Dochody na 2021 rok” - zwiększenie planu dochodów w dziale 700, rozdz. 

7005 plan § 0770 o kwotę 730.000 zł ze sprzedaży gminnych nieruchomości gruntowych 

(wartość działek ustalono na podstawie operatów szacunkowych i szacunku własnego). W 2021 

roku planuje się sprzedaż działek niezabudowanych położonych w Ciechanowcu przy ulicy 

Wojska Polskiego. Zwiększenia dokonano, ponieważ jest duże zainteresowanie kupnem tych 

nieruchomości i istnieje realna szansa na zbycie tych gruntów i przeznaczenie uzyskanych 

środków na zwiększenie wydatków przy realizacji rozbudowy ulicy Armii Krajowej.  

3) w załączniku Nr 2 „Wydatki na 2021 rok” - zmniejszenie planu wydatków w dziale 600, 

rozdz. 60016 § 6050 o łączną kwotę 3.084.000 zł, w tym: 

(-) 334.000 zł (120.000 zł środki własne gminy i 214.000 zł – środki z FDS) planowane na  

rozbudowę drogi gminnej we wsi Czaje-Wólka o długości 947,5 mb” – zmniejszenia dokonano  

z uwagi na rozstrzygnięcie postępowania przetargowego i wyłonienie wykonawcy, a środki 

własne gminy przeniesiono na zwiększenie wydatków przy realizacji rozbudowy ulicy 

Spółdzielczej; 

(-) 4.500.000 zł (900.000 zł środki własne gminy i 3.600.000 zł – środki z FDS) planowane na  

rozbudowę drogi gminnej w miejscowości Bujenka (na tzw. „Sówkę”) – zmniejszenia 

dokonano, ponieważ nie uzyskano dofinansowania, a środki własne gminy przeniesiono na 

zwiększenie wydatków przy realizacji rozbudowy ulicy Spółdzielczej; 

(+) 1.006.000 zł na zwiększenie wydatków ze środków własnych gminy przy realizacji zadania 

inwestycyjnego związanego z rozbudową ulicy Spółdzielczej w Ciechanowcu – zwiększenia 

dokonano z uwagi na rozstrzygnięcie postępowania przetargowego i wyłonienie wykonawcy; 

(+) 744.000 zł  na zwiększenie wydatków ze środków własnych gminy przy realizacji zadania 

inwestycyjnego związanego rozbudową ulicy Armii Krajowej w Ciechanowcu – zwiększenia 

dokonano z uwagi na rozstrzygnięcie postępowania przetargowego i wyłonienie wykonawcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania lub 

chcą, żeby treść przedstawionego wniosku. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie zmian w przedstawionym na komisjach projekcie budżetu gminy na 2021 rok, 

tj. o zmniejszenie dochodów i wydatków majątkowych o kwotę (-) 3.084.000 zł: w załączniku 

Nr 1 "Dochody na 2021 rok" - zmniejszenie planu dochodów w dziale 600, rozdział 60016 § 

6350 0 łączną kwotę 3.814.000 zł, w załączniku Nr 1 "Dochody na 2021 rok" - zwiększenie 
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planu dochodów w dziale 700, rozdz. 7005 plan § 0770 o kwotę 730.000 zł ze sprzedaży 

gminnych nieruchomości gruntowych, w załączniku Nr 2 "Wydatki na 2021 rok" - 

zmniejszenie planu wydatków w dziale 600, rozdz. 60016 § 6050 o łączną kwotę 3.084.000 

zł. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

większością głosów.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021 po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021 po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 183/XXV/20 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu  

Wysokomazowieckiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego w kwocie ponad 960 000,00 zł. 

Pomoc dotyczy sfinansowania przebudowy dróg powiatowych, głównie drogi Radziszewo-

Sieńczuch - Trzaski, a także ul. Pałacowej w Ciechanowcu. 10 000,00 zł przeznacza się na 

utrzymanie dwóch Biur Zamiejscowych funkcjonujących w Urzędzie Miejskim  

w Ciechanowcu.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii do wszystkich pozostałych uchwał, ponieważ na Komisjach nie padły 

żadne wnioski. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spaw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały oraz pozytywnie 

zaopiniowała wszystkie pozostałe projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały oraz pozytywnie zaopiniowała 

wszystkie pozostałe projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały oraz pozytywnie zaopiniowała wszystkie pozostałe projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu 

Wysokomazowieckiego. 

 

Głosowano w sprawie: 
Udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 184/XXV/20 w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu  

Wysokomazowieckiego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 10-minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady XXV Sesji Rady  

Miejskiej po przerwie. 
 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy przekazania 

dotacji dla Cerkwi pw. Wniebowstąpienia Pańskiego w Ciechanowcu na konserwację drzwi 

wejściowych.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 185/XXV/20 w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni 

0,9227 ha położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy dzierżawy 

działki nr ew. 3053/4 o powierzchni 0,9227 ha. Z wnioskiem o wydzierżawienie gruntu 

wystąpiła firma Glass Technika z Warszawy z przeznaczeniem na budowę nowego zakładu 

produkcyjnego oraz wyposażenie tego zakładu w innowacyjną linię produkcyjną do obróbki 

szkła. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez wszystkie Komisje.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni 0,9227 ha 

położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni 0,9227 ha położonej  

w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 186/XXV/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetar-

gowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4  

o powierzchni 0,9227 ha położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec sta-

nowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy utworzenia 

ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora, na który gmina Ciechanowiec otrzymała 

dofinansowanie w kwocie 150 000,00 zł. Dostosowano już budynek, w którym Klub Seniora 

będzie funkcjonował. W związku z tym należy podjąć uchwałę w celu uruchomienia Klubu 

Seniora od 21 stycznia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu. 
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Głosowano w sprawie: 
utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 187/XXV/20 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych warunków czę-

ściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała określa szczegółowe 

warunku przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczególnych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. Burmistrz dodał, że wszystkie warunki zostały przez niego szczegółowo 

przedstawione na Komisjach Rady Miejskiej. Uchwała określa również wysokość 

wynagrodzenia dla pracownika. Załącznikiem do uchwały jest karta pracy pracownika, który 

będzie świadczył takie usługi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mark Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
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Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 188/XXV/20 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i od-

płatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjali-

stycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych wa-

runków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, który został opracowany na 

podstawie ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii. Regulamin określa 

zasady oraz działania, które należą do zadań własnych gminy. Są to między innymi takie 

zadania jak zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej, rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych i osób zagrożonych uzależnieniem; udzielenie rodzinom, w których występują 

problemy narkomanii pomocy psychospołecznej i prawne; prowadzenie profilaktycznej 

działalności informacyjnej oraz edukacyjnej, a także szkoleniowej w zakresie rozwiązywania 

problemów narkomanii, w szczególności dla dzieci i młodzieży; prowadzenie zajęć sportowych 

dla uczniów oraz działania na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych 

programach opiekuńczo-wychowawczych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 189/XXV/20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narko-

manii na rok 2021 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że plan pracy Rady  

Miejskiej na 2021 rok przedstawiany był na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 190/XXV/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok  

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie i podjęcie 

uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany 

osób na stanowisku inkasenta i pobierania opłat targowych. Zmianę uchwały należy przyjąć  

w związku z tym, że jeden z poprzednich inkasentów odchodzi na emeryturę, a drugiemu 

kończy się umowa o pracę. W uchwale wprowadza się dwie nowe osoby. Jest to Pani Agnieszka 

Godlewska oraz Pan Łukasz Bojar.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie  

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r.  

w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Mali-

nowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 191/XXV/20 w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i termi-

nów płatności stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 grudnia 2020 roku 

str.22 

Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Koncepcji organizacji usług transportowych door-

to-door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Ciechanowiec".  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

rozpoczęcia działalności, czyli realizacji projektu doo-to-door. Gmina Ciechanowiec, jako 

jedna z czterech w województwie podlaskim otrzymała kwotę w wysokości prawie 400 000,00 

zł na dostosowanie budynku wielorodzinnego dla osób niepełnosprawnych oraz świadczenie 

usług transportowych dla takich osób. Uchwała razem z koncepcją organizacji musi być 

złożona do PFRON, po czym zostanie opracowany regulamin. Od 1 stycznia 2021 r. powinna 

rozpocząć się realizacja projektu. W związku z tym podjęcie tej uchwały jest niezbędne do 

przystąpienia do realizacji projektu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia "Koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door osób 

z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Ciechanowiec". 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia "Koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door osób z potrzebą wsparcia 

w zakresie mobilności w Gminie Ciechanowiec". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  
 

Uchwała Nr 192/XXV/20 w sprawie przyjęcia "Koncepcji organizacji usług transportowych 

door-to-door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Ciechanowiec"  

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Podsumowanie  

działalności Burmistrza i Rady Miejskiej w czasie pierwszych 2 lat kadencji 2018-2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki przygotował bardzo obszerną informację w zakresie wniosków  

i zrealizowanych zadań inwestycyjnych w okresie 2 lat kadencji i poprosił Burmistrza  

o zabranie głosu.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że dokładnie tak jak zaznaczył 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski są to informacje dość obszerne  

i szczegółowe. W związku z tym, że jest to bardzo obszerny materiał Burmistrz poinformował, 

że nie odczyta tych wszystkich informacji na sesji, ponieważ zajmie to bardzo dużo czasu. 

Dodał, że informacja ta znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego oraz zostanie 

zamieszczona w „Wieściach Ciechanowca” i każdy będzie mógł się z nią zapoznać. Burmistrz 

poinformował, że taki punkt w programie obrad XXV sesji pojawił się w związku z tym, że 

pamięć ludzka jest ulotna i trudno jest wszystko zapamiętać, dlatego postanowił zebrać 

wszystkie informacje z okresu dwóch lat pracy. Informacja ta będzie stanowiła również 

odpowiedź na wiele pytań zadawanych przez mieszkańców w sprawie różnych inwestycji. 

Burmistrz poinformował, że minione dwa lata zarówno dla niego jak i dla Rady Miejskiej były 

bardzo pracowite, co wynika z przedstawionych zestawień. Zostały już rozstrzygnięte  

i zrealizowane w 100 % dwie edycje Funduszu Dróg Samorządowych. Wszystkie wnioski, 

które zostały złożone otrzymały pozytywną akceptację. Burmistrz poinformował, że jest bardzo 

mile zaskoczony tak dużą ilością osiągnieć. Kolejnym dokumentem, który został przygotowany  

jest wykaz wszystkich projektów, jakie zostały zrealizowane oraz podsumowanie działalności 

Burmistrza i Rady miejskiej za okres dwóch lat kadencji. Burmistrz skierował serdeczne 

podziękowania za dwuletnią, bardzo intensywną pracę do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Marka Karolewskiego oraz całej Rady Miejskiej. Dodał, że według niego ich współpraca  

w przeciągu minionych dwóch lat była bardzo intensywna, podziękował również za to, że Radni 

chcieli z nim współpracować, ponieważ gdyby nie było współpracy to również nie byłoby 

takich efektów. Burmistrz podziękował wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego na czele 

z Panią Jadwigą Koc – Skarbnik Gminy Ciechanowiec, Panią Anną Czapkowską – Sekretarz 

Gminy Ciechanowiec oraz Panią Magdaleną Kondraciuk – Kierownik Referatu 

Organizacyjnego; Sołtysom oraz Przewodniczącym Zarządów Osiedlowych oraz Kierownikom 

i Dyrektorom gminnych jednostek organizacyjnych za bardzo dobrą współpracę. Burmistrz 

dodał, że osiągnięcie takich efektów zawdzięcza również pomocy osób z zewnątrz i bardzo 

serdecznie podziękował głównie Staroście Powiatu Wysokomazowieckiego Panu Bogdanowi 

Zielińskiemu na czele z Przewodniczącą Rady Powiatu Wysokomazowieckiego Panią Dorotą 

Łapiak. Dodał, że Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego Pan Bogdan Zieliński od samego 

początku kadencji wspierał go we wszystkich działaniach, dawał wskazówki oraz podpowiadał. 

Swoje podziękowania Burmistrz skierował również do Prezes Rządowego Centrum Legislacji 

Pani Jolanty Ślusarskiej-Rusiniak za wiele rozmów, wszelką pomoc, podpowiedź oraz 

wsparcie; Pani Aleksandry Szczudło Poseł na Sejm RP, która przez minione dwa lata kadencji 

bardzo starała się pozyskać środki dla straży pożarnych oraz na inne zadania takie jak między 

innymi projekt na zagospodarowanie terenu wokół zalewu. Burmistrz skierował słowa 

podziękowania do Wojewody Podlaskiego Pana Bogdana Paszkowskiego, który bardzo 

wspierał gminę Ciechanowiec, jeżeli chodzi o realizację dróg z Funduszu Dróg 

Samorządowych; Marszałka Województwa Podlaskiego Pana Artura Kosickiego, który bardzo 

bacznie przyglądał się wnioskom składanym przez gminę Ciechanowiec na wiele różnych 

zadań; Dyrektorom każdego szczebla Wód Polskich, którzy bardzo przychylnie patrzą na 

gminę Ciechanowiec, a współpraca z nimi w ciągu ostatnich dwóch lata była czymś 

wyjątkowym i wspaniałym. Burmistrz podziękował również Pani Dyrektor Szymula, Panu 
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Dyrektorowi Kosteckiemu, Panu Dyrektorowi Woźniakowi, a także Kierownikowi Panu 

Grzegorzowi Żochowskiemu. Dodał, że bardzo chce podziękować wszystkim tym, którzy 

przyczynili się dla dobra rozwoju gminy Ciechanowiec, a nie zostali wymienieni. Burmistrz 

ponownie podziękował Sołtysom gminy Ciechanowiec za wyrozumiałość przy wszystkich 

kłopotach związanych z utrudnieniami naprawy dróg. Dodał, że ma nadzieję, iż wszystkie 

realizowane inwestycje przyczynią się do poprawy ich stanu. Burmistrz skierował również 

podziękowania do Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Marzeny Kryńskiej, która nie 

tylko realizowała zadania wynikające z zakresu zadań Ośrodka Pomocy Społecznej, ale też 

realizowała zadania i wspierała gminę (pisała i koordynowała wnioski); Dyrektora PRK FARE 

Pana Wojciecha Puchaczewskiego za bardzo dobrą współpracę. Burmistrz dodał, że od dnia, 

kiedy Pan Puchaczewski podjął się funkcji Dyrektora PRK FARE nie było takiej sytuacji, że 

czegoś nie dało się zrobić; Pani Sylwii Kuczuk-Szymańskiej Dyrektor COKiS i Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu za świąteczny nastrój oraz za całą działalność, która w 

okresie pandemii była bardzo utrudniona; Dyrektorom Szkół z Panem Krzysztofem Pełszykiem 

i Panią Dyrektor Agnieszką Mańko-Moczulską na czele za dobrą współpracę. Szczególne 

podziękowania za solidną oraz rzetelną pracę Burmistrz złożył  dla Skarbnik Gminy Jadwigi 

Koc. Dodał, że zebranie budżetu jest niezwykle ciężką pracą, tym bardziej, że jest to budżet 

prawie 70 000 000,00 zł. Poinformował, że Skarbnik Gminy Jadwiga Koc bardzo dobrze sobie 

radzi, a nie jest to łatwe, ponieważ ilości pracowników w Referacie Finansowym została 

zmniejszona. Na koniec Burmistrz ponownie podziękował całej Radzie Miejskiej za 

jednogłośne przyjęcie propozycji budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021. Dodał, że zdaje 

sobie sprawę, iż jego realizacja będzie bardzo trudna, ponieważ plan inwestycji zawiera wiele 

bardzo dużych zadań. Dodał, że wierzy w to, iż przynajmniej 90 % zadań zostanie 

zrealizowane.   

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował, że 

Burmistrz skromnie opowiedział o sobie oraz o swoich osiągnięciach i przypomniał, że wydatki 

na zadania inwestycyjne to 20 167 662,00 zł, w tym środki pozyskane ze źródeł zewnętrznych 

to 10 428 257,00 zł. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Burmistrzowi za efekty 

pracy, za pozyskane środki, zrealizowane inwestycje, a na przyszłość życzył dużo siły, zdrowia 

i werwy w dalszej pracy na rzecz dobra mieszkańców gminy Ciechanowiec. Na koniec 

pogratulował osiągnięcia tak dużego sukcesu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że jest już Radnym Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu kolejną kadencję i nie przypomina sobie tak dużego, a jednocześnie tak 

ambitnego budżetu. To co zostało przedstawione na dzisiejszej sesji przez Pana Burmistrza  

to marzenia mieszkańców gminy Ciechanowiec, które jak się okazuje zostaną spełnione. Radny 

w imieniu własnym i wszystkich Radnych Rady Miejskiej podziękował Burmistrzowi oraz 

wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu i życzył wszystkiego dobrego, 

zdrowia, a także wesołych Świąt Bożego Narodzenia.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że budżet gminy Ciechanowiec 

na 2021 r. jest budżetem wyjątkowym. Dodał, że pozytywna opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej wyrażona do projektu budżetu powinna wszystkich satysfakcjonować. Radny 

również bardzo podziękował Pani Jadwidze Koc Skarbnik Gminy Ciechanowiec oraz dla osób 

współpracujących zarówno z Panią Skarbnik jak i z Panem Burmistrzem. Dodał, że jako 

reprezentant społeczności jest usatysfakcjonowany tym, że Burmistrz zauważa problemy całej 

gminy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nie zabrano głosu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w związku z tym, że nie 

zgłoszono interpelacji i zapytań przejdzie do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

- Petycja od mieszkańca Białegostoku, która zostanie przekazana do zaopiniowania przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Petycja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

- Pismo Głównego Inspektora Ochrony Środowiska dotyczące nadzoru miejsc składania 

odpadów. Pismo to znajduje się w Biurze Obsługi Rady. Pismo stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.  

 

Do Biura Obsługi Rady wpłynęły również życzenia świąteczne od wielu instytucji i osób. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski w imieniu własnym jak i wszystkich 

Radnych Rady Miejskiej bardzo serdecznie podziękował za przesłane życzenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Binaś, który zapytał, czy Burmistrz posiada informację na temat 

punktu szczepień w gminie Ciechanowiec na COVID-19.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

 

Głos zabrał Pan Krzysztof Pełszyk, który podziękował i pogratulował Burmistrzowi 

Ciechanowca, Przewodniczącemu Rady Miejskiej, całej Radzie Miejskie, kierownikom  

i pracownikom Urzędu Miejskiego za wynik pracy osiągnięty w ostatnich dwóch latach,  

a przede wszystkim jednogłośnie uchwalonego budżetu na rok 2021. Dodał, że cieszy się, iż 

kadencje samorządów zostały przedłużone do 5 lat, ponieważ przed Burmistrzem i Radą 

Miejską jeszcze kolejne dwa lata uchwalania budżetu. Pan Krzysztof  Pełszyk podziękował 

również za 3 000 000,00 zł, które gmina Ciechanowiec pozyskała na remonty dwóch szkół na 

terenie gminy. Dodał, że kwota w takiej wysokości jest najwyższą kwotą jaką samorządy mogły 

uzyskać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że zbliża się 

okres Świąt Bożego Narodzenia, jednak w roku bieżącym będą one inne niż zawsze w związku  

z ograniczeniami związanymi z pandemią. Nie mniej jednak na nadchodzące Święta Bożego 

Narodzenia Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki życzył wszystkim wiele dobrego, 

przede wszystkim zdrowia, ciepła rodzinnego, spędzenia czasu w gronie rodzinnym. Na 

nadchodzący nowy rok Burmistrz życzył wszystkim i sobie powrotu do pracy  

w zdrowiu, bez problemów i kłopotów; dobrej współpracy z Radą Miejską i pracownikami 

Urzędu Miejskiego; wszelkiej pomyślności i szybkiego zakończenia czasu pandemii. Dodał, że 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 grudnia 2020 roku 

str.26 

ma nadzieję, iż rok 2021 będzie lepszy. Na koniec zaprosił wszystkich na spotkanie do Urzędu 

Miejskiego, po którym każdy będzie miał możliwość obejrzenia Klubu Seniora.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który dołączył się do życzeń 

złożonych przez Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. Z okazji zbliżających się 

Świąt Bożego Narodzenia wszystkim Radnym Rady Miejskiej, Burmistrzowi Ciechanowca 

Eugeniuszowi Święckiemu, pracownikom Urzędu Miejskiego, Dyrektorom i Kierownikom 

gminnych jednostek organizacyjnych łącznie z pracownikami tych jednostek Przewodniczący 

Rady Miejskiej życzył, aby nadchodzący czas upłynął w miłej, rodzinnej atmosferze, a na nowy 

2021 rok zdrowia, zadowolenia z pracy i wszystkiego co najlepsze, łącznie ze spełnieniem 

marzeń.  
 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

            

Protokołowała :      Przewodniczący Rady Miejskiej 
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